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Business Registration Ordinance

Resolution of the Legislative Council

Resolution made and passed by the Legislative Council under section 
18(1) of the Business Registration Ordinance (Cap. 310) on 27 March 
2024.

Resolved that, with effect from 1 April 2024, the Business Registration 
Ordinance (Cap. 310) be amended as follows—

	 (a)	 Schedule 1, Table, item 1(l), before the dash—

Add

“and before 1 April 2024”;

	 (b)	 Schedule 1, Table, after item 1(l)—

Add

“(m)	 on or after 1 April 2024—

	 (i)	 where no election is made 
under section 6(5C)

$  2,200

	 (ii)	 where an election is made 
under section 6(5C)

$  5,720”.

Kenneth CHEN Wei-on
Clerk to the Legislative Council

27 March 2024

2024年第 38號法律公告

《商業登記條例》

立法會決議

立法會於 2024年 3月 27日根據《商業登記條例》(第 310章 )第 18(1)
條提出和通過的決議。

議決自 2024年 4月 1日起修訂《商業登記條例》(第 310章 )，修訂方
式如下——

 (a) 附表 1，列表，第 1(l)項，在破折號之前——
加入
“至 2024年 4月 1日前”；

 (b) 附表 1，列表，在第 1(l)項之後——
加入
“(m) 2024年 4月 1日或該日後——
 (i) 如無根據第 6(5C)條作出

選擇
$ 2,200

 (ii) 如有根據第 6(5C)條作出
選擇

$ 5,720”。

立法會秘書
陳維安

2024年 3月 27日
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註釋
第 1段

Explanatory Note
Paragraph 1

Explanatory Note

The purpose of this Resolution is to amend item 1 of the Table 
in Schedule 1 to the Business Registration Ordinance (Cap. 
310) to give effect to a proposal in the Budget introduced by 
the Government for the 2024–2025 financial year to adjust the 
prescribed business registration fee payable on or after 1 April 
2024 in relation to the registration of a business under the 
Ordinance.

註釋

本決議旨在修訂《商業登記條例》(第 310章 )附表 1內的列表
的第 1項，以實施政府就 2024至 2025財政年度提出的財政
預算案中一項建議，調整在 2024年 4月 1日或之後根據該條
例須就登記業務而繳付的訂明的商業登記費。
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